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第一届国际运动医学与健康学术论坛（2017·中国成都） 

征文通知    

 

  为促进全民健身与全民健康的深度融合，加强中国运动医学与健康事业

同国际的交流合作，由中国体育科学学会运动医学分会、运动生理与生物化

学分会和成都体育学院联合举办的“第一届国际运动医学与健康学术论坛

（2017·中国成都）”将于 2017 年 10 月在成都召开，论坛将邀请美国、德

国、丹麦、澳大利亚、以色列等国家及中国大陆、台湾著名运动医学与健康

专家做主题报告。欢迎从事运动医学及相关研究领域的专家学者参加本次论

坛。现将有关事宜通知如下： 

  一、会议名称 

  第一届国际运动医学与健康学术论坛（2017·中国成都） 

二、会议主题 

  运动医学与健康促进 

  三、主办单位 

  中国体育科学学会运动医学分会（CASM） 

  中国体育科学学会运动生理与生物化学分会（CAEPB） 

  成都体育学院（CDSU） 

  四、承办单位 

  成都体育学院 运动医学与健康学院 

  五、会议地点 

  中国四川  成都体育学院 
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  六、会议时间 

  2017 年 10 月 25-28日（10月 25日报到，10 月 26 日-27 日正式会议，

10月 28 日离会） 

  七、会议交流形式 

  大会主题报告、专题报告、墙报交流。 

  八、会议交流语言 

  中文、英文。 

  九、征文范围 

  （一）运动促进健康的生物学机制； 

  （二）常见疾病的运动干预； 

  （三）中医药在运动医学中的应用； 

  （四）运动康复的基础及应用； 

  （五）体质与运动机能测量与评价； 

  （六）运动医务监督； 

  （七）运动损伤的预防与治疗； 

  （八）新技术在运动医学与健康领域中应用； 

  （九）运动医学与健康其他相关研究。 

  十、论文报送要求 

  （一）作者确保论文内容的真实性和客观性，文责自负。摘要要求未公

开发表过，无学术不端。 

（二）会议接收中文或英文摘要稿件，格式（WORD）要求如下： 

  论文题目：三号黑体，居中排。 

  作者姓名：四号楷体，居中排，作者之间用逗号区分。 
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  作者单位：按作者单位、城市名、邮编顺序排列，五号宋体，居中排。

作者单位与省市名之间用逗号，城市名与邮编之间空一全角格。作者单位多

于一个时在作者姓名处用上角标注。 

  摘要正文：600-1000 字。文字力求准确、精练、通顺，按目的、方法、

结果、结论四部分撰写。摘要正文不得有图表。摘要正文五号宋体通栏排；

行间距为 1.5倍。 

关键词：在摘要下方需列出关键词 3～5 个。 

  （三）大会将评选优秀论文，并颁发获奖荣誉证书及奖品。拟申请优秀

论文评选的作者，须同时提供论文全文。 

  （四）会议使用电子会议会务管理系统，投稿者需在网上进行注册后提

交论文。 

1.点击成都体育学院网站（http//www.cdsu.edu.cn）首页，选择进入

“第一届国际运动医学与健康学术论坛”专题页面，或直接点击大会网站

（http://iafsmh.cdsu.edu.cn）进入。按说明和注册要求填写个人注册信

息，完成注册。 

2.请在网站对话框上准确填写作者信息、论文题目、论文摘要（无作者

信息），并以附件形式上传 WORD 格式摘要（申请评奖者须上传全文）。 

3.系统于即日开通,2017 年 8 月 10 日关闭。请务必在系统关闭之前完

成投稿。 

十一、会议费用 

会议不接受现场提交注册费用，须提前通过会议网站在线支付，发票将

在报道现场领取。 

注册费收取：9月 20 日前注册，每人 800 元；9月 21 日-10 月 10日注

册，每人 1000 元。学生为每人 600 元。参会者的差旅费和住宿费自理。 
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十二、注意事项 

（一）会议编制《第一届国际运动医学与健康学术论坛（2017·中国成

都）论文集》时只对论文内容进行字体、字号和版式方面的编辑，不再进行

文字加工，作者文责自负。本着节约和环保原则，本次大会只提供电子版的

论文集。 

（二）征文截止日期：2017年 8 月 10 日。论文录取结果及参会通知将

于 2017 年 8月下旬发出。 

（三）未在规定时间进行注册，其论文将不被收录在论文集中。 

（四）使用学生身份提交注册费的作者，报到时须提供学生证进行查验。 

（五）其它未尽事宜，请关注论坛的第二轮（录用）通知。 

  十三、联系方式 

  联 系 人：孙君志，裴钰，王坤，宋红伟 

联系电话：028-85095776 

电子邮箱：ISMH2016@163.com 

联系微信：ISMH2016 

会议网站：http://iafsmh.cdsu.edu.cn 
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The 1st International Academic Forum on Sports Medicine and 

Health (2017•Chengdu China) 

Call for Papers 

 

Under the joint-organization of Chinese Association of Sports Medicine (CASM), China 

Association of Exercise Physiology and Biochemistry (CAEPB), and Chengdu Sport 

University (CDSU), the 1st International Academic Forum on Sports Medicine and 

Health (2017•Chengdu China) will be held in October, 2017, Chengdu, China. It will be 

organized under the aim of promoting the integration of national fitness and health 

development, enhancing communications and cooperation between China sports 

medicine and health service sectors with their international counterparts. Domestic and 

foreign experts in sports medicine and health sectors from US, Germany, Denmark, 

Australia, Israel, and Chinese Mainland, Taiwan, etc. will deliver keynote speeches in 

the forum. We sincerely welcome experts and scholars in sports medicine and related 

fields to join us. Please refer to the following briefings:  

 

NAME OF THE CONFERENCE 

The 1st International Academic Forum on Sports Medicine and Health（2017·Chengdu 

China） 

 

THEME OF THE CONFERENCE 

Sports Medicine and Health Promotion 

 

HOSTS 

Chinese Association of Sports Medicine (CASM) 

China Association of Exercise Physiology and Biochemistry (CAEPB) 

Chengdu Sport University (CDSU) 

 

ORGANIZER  

The School of Sports Medicine and Health, Chengdu Sport University 

 

CONFERENCE VENUE 

Chengdu Sport University, Sichuan, China 

 



 C h i n e s e  A s s o c i a t i o n  o f  S p o r t s  M e d i c i n e 

China Association of Exercise Physiology and Biochemistry 

C h e n g d u   S p o r t   U n i v e r s i t y 

 

 

 

 October 25-28, 2017, Chengdu Sport University, Sichuan, China 
 

TIME 

October 25-28, 2017 (Registration: October 25, Conference: October 26-27, Leaving: 

October 28)  

 

CONFERENCE FORMATS 

Keynote speeches, Oral reports, Poster presentation 

 

CONFERENCE LANGUAGES  

Chinese, English. 

 

SCOPE OF TOPICS 

1. Biological Mechanism for Health Promotion through Sports; 

2. Sports-based Intervention for Common Diseases; 

3. Application of TCMs to Sports Medicine; 

4. Foundation and Application of Sports Rehabilitation; 

5. Measurement and Evaluation of Physique and Exercise Function;  

6. Sports Medical Affairs Supervision; 

7. Prevention and Treatment of Sports Injuries; 

8. New Technologies in Sports Medicine and Health; 

9. Other Researches on Sports Medicine and Health. 

 

PAPER SUBMISSION REQUIREMENTS 

1. The author should ensure the paper’s authenticity and objectivity and be responsible 

for the consequences of this paper. Abstract should not be published yet and don’t 

have any academic misconduct. 

2. Chinese or English abstract of the paper should be submitted and specified formats of 

WORD document are shown as follows: 

Title: font face: boldface, font size: 3, text align: center. 

Author: font face: regular script, font size: 4, text align: center, separated by commas 

Work Place: In the order of work place, city, post code; font face: song typeface, 

font size: 5, text align: center. Work place, city and province are separated by 

commas, and a full-width space is needed between city and post code. Footnote is 

used at the upper-right corner of the author when more than one work place. 

Abstract: 600-1000 words; accurate, concise and fluent; composed of four parts: 

objective, methods, results and conclusion. No table or figure is available. Font face: 

song typeface, font size: 5, text align: Justify, line spacing: 1.5. 

Key words: At the bottom of the abstract need to list keywords 3 ~ 5. 
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3. Excellent papers will be selected and award certificates and prizes will be presented. 

Authors who intend to apply for excellent paper award should submit the full papers.  

4. Electronic meeting affair management system is available for this forum, so the 

contributors should complete registration and paper submission on line. 

(1) Click the CDSU home page (http://www.cdsu.edu.cn), enter the special page of 

“The 1st International Academic Forum on Sports Medicine and Health” or click the 

website of the above-mentioned forum (http://iafsmh.cdsu.edu.cn). Complete 

registration by filling the blank with your personal information according to the 

instructions and requirements of registration. 

(2) Fill in the dialog boxes with author information, paper title and abstract (excl. 

author information) exactly, and upload the WORD document of abstract as an 

attachment (award candidates should upload the full papers).   

(3) The system is put into operation on this day and closed on August 10, 2017. 

Please submit your papers in time. 

 

FEE 

Registration fees should be only paid on line at the forum website in advance and 

invoices can be received at the forum site. 

Charging standards: CNY 800 per person completing registration before September 20, 

CNY 1,000 per person completing registration from September 21 to October 10, and 

CNY 600 for a student; travel and hotel expenses should be borne by participators 

 

NOTICES 

1. Only some alterations to font face, font size and format rather than word processing 

will be made during the preparation of Symposium of the 1st International Academic 

Forum on Sports Medicine and Health (2017·Chengdu China), so the authors should 

be responsible for the consequences of this paper. In line with the principles of 

energy saving and environmental protection, the symposium will only be provided in 

electronic form. 

2. Deadline for abstract or full paper submission is August 10, 2017, and authors will be 

informed whether their paper has been accepted or not by the end of August, 2017. 

3. Papers of the authors who fail to register within the prescribed time limit will not be 

included in the symposium. 

4. Authors who pay registration fees as students should bring their student certificates 

for examination. 

5. Other matters not mentioned herein will be specified in the second round of 

(acceptance) notification. 
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CONTACT INFORMATION  

Contacts: SUN Junzhi, PEI Yu, WANG Kun, SONG Hongwei 

Tel: 028-85095776 

E-mail: ISMH2016@163.com 

WeChat: ISMH2016 

Website: http://iafsmh.cdsu.edu.cn 
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